

DIATEST Hermann Költgen GmbH

Schottener Weg 6
D-64289 Darmstadt
Telefon (0 61 51) 979-0
Telefax (0 61 51) 979-1 11
E-mail: info@diatest.com
Internet: <http://www.diatest.com>



DIATEST · H. Költgen GmbH · Schottener Weg 6 · D-64289 Darmstadt

To whom it may concern
An die zuständige Stelle

Ihr Zeichen::
Your Ref:

Ihre Nachricht vom:
Your letter of:

Unser Zeichen:
Our Ref:

Darmstadt,
March 2020

Declaration of Conformity REACH / Konformitätsbestätigung REACH

REACH Regulations No. 1907/2006

We declare that our products – to our current state of knowledge and based on the data provided by our suppliers:

- In some products made of e.g. free-cutting steel, lead is contained as an alloy component with a share of more than 0.1%
- In some products brass is contained, with lead as an alloying element with over 0.1%
- In both cases mentioned above, no intentional release of harmful substances is caused by proper use
- There are no other substances of very high concern on the candidate list for authorisation (SVHC or "Substance of Very High Concern") with a concentration higher than 0.1% w/w

The products we deliver need not be registered or registered by the ECHA (European Chemicals Agency).

REACH Verordnung Nr. 1907/2006

Wir erklären, dass unsere an Sie gelieferten Produkte nach unserem derzeitigen Wissen und Angaben unserer Lieferanten:

- In einigen Produkten aus bspw. Automatenstahl ist Blei als Legierungsbestandteil mit mehr als 0,1% Anteil enthalten.
- In einigen Produkten Messing enthalten ist, mit Blei als Legierungsbestandteil mit über 0,1%.
- In beiden oben genannten Fällen wird bei sachgemäßer Benutzung keine vorsätzliche Freisetzung von schädlichen Stoffen verursacht
- Ansonsten sind keine besonders besorgniserregenden Stoffe der Kandidatenliste für Zulassung enthalten (SVHC oder « Substance of Very High Concern ») mit einer höheren Konzentration als 0.1% w/w

Somit entsprechen die von uns an Sie gelieferten Erzeugnisse den geltenden Anforderungen und müssen weder registriert, noch bei der ECHA (European Chemicals Agency) angemeldet werden.

DIATEST
Hermann Költgen GmbH

Stephan Greulich
Authorized Representative
Sales & Training Manager

Für unsere Lieferungen gelten die Allgemeinen Geschäftsbedingungen, die Sie auf unserer Webseite www.diatest.de abrufen können.
Our General Terms and Conditions available at our website: www.diatest.com apply to our deliveries.

Geschäftsführer/Managers: Gerichtsstand/Court: Darmstadt
Gabriela Orio Handelsregister/Registered HRB 2416
Dipl.-Ing. Klaus Orio ID-Nr.: DE111635884
Dipl.-Ing. Florian Orio Steuer-Nr. 0723103455

Bankverbindungen/Bankreferences:
Volksbank Darmstadt-Süd Hessen eG 6180302 (BLZ 508 900 00)
IBAN: DE25 5089 0000 0006 1803 02 BIC: GENODEF1VBD
Postbank Frankfurt/M. 57897602 (BLZ 500 100 60)
IBAN: DE02 5001 0060 0057 8976 02 BIC: PBNKDEFF